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Vragen van het lid Smilde (CDA) aan de minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de sluiting van de Spoedeisende Eerste Hulp 
(ingezonden 28 juli 2010). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht dat volgens het RIVM onderzoek de inwoners 
van Oost Groningen bij sluiting van de Spoedeisende Eerste Hulp (SEH) van 
ofwel het Refajaziekenhuis in Stadskanaal ofwel het Lucasziekenhuis in 
Winschoten nog steeds binnen de norm van 45 minuten bij een SEH kunnen 
komen?1 

Vraag 2
Klopt dit bericht en op grond van welke bevindingen komt het RIVM tot zijn 
conclusie? 

Vraag 3
Klopt de bewering van de directeur van het Ommelanderziekenhuis dat het 
RIVM 8 jaar geleden heeft geconcludeerd dat beide ziekenhuizen over een 
SEH zouden moeten beschikken? Zo ja, waarom ligt er nu een ander advies? 

Vraag 4
Kunt u uiteenzetten hoe de conclusie van het RIVM, zoals in het bericht 
vermeld staat, zich verhoudt tot het onderzoek van Argo, dat de Oost 
Groningse ziekenhuizen in samenwerking met de Rijksuniversiteit dit jaar 
hebben laten uitvoeren, waaruit juist bleek dat de aanrijtijden van 45 minuten 
van de ambulance aan de krappe kant waren? 

Vraag 5
Bent u bereid een kabinetsreactie op beide onderzoeken te geven? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Van 
Gerven (SP), ingezonden 28 juli 2010 (vraagnummer 2010Z11290).

1 Dagblad van het Noorden, 27 juli 2010, «Analyse RIVM: Spoedhulp in Stadskanaal of 
Winschoten kan dicht».

Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen


